
ПРОТОКОЛ

Заключителна дискусия - обществено обсъждане виза за проектиране на допълнително 
застрояване на съоръжение за захранване на автоматинна поливна система -  УПИ I. кв. 
180а. Vi. I орлова 1лива

17:50 - Арх. Каменов открива общественото обсъждане -  заключителна дискусия, 
обяснява съдържанието на визата и нейния обхват:

Предмет на настоящото обсъждане е представената на 20.07.20?. Виза за 
проектиране о т  гл. арх. на СО издадена на основание чл. 140. ал.З о т  ЗУТвъв връзка с 
чл. 41 и чл.42 о т  ЗУТ, чл.47 о т  ЗУТ; (параграф) 2, ач. 1 о т  ЗУЗСО, чл. 12 о т  ЗУЗСО и 
чл. 19 о т  ЗУЗСО, с обхват : Инвестиционно проучване и проектиране на допълващо 
застрояване на съоръжение за захранване на автоматизирана поливна система към 
обект „Реконструкция на трамваен релсов път " в ПИ с идент. 68134.1935.1251, w 
..К а р т а т а ", р-н „Витоша". След провеждане на общественото обсъждане 
издадената Виза ще подлежи на съгласувателни процедури, о т  съответните 
структури към МОСВ- Басейнова дирекция и РИОСВ. Решенията на компетентните 
институции ще бъдат задължителни и неразделна част о т  евентуалното разрешение 
за строеж, за изграждане на въпросния обект.

!7:55ч. Арх. Русев :

На представянето, на визата за проектиране, не се явиха граждани ши организации, « 
момента присъства един гражданин -  г-н Секулов. Няма подадени в опреоеления срок 
писмени предложения и възражения.

17;56ч. г-н Секулов:

Извинете .но аз съм внесъл в администрацията на СО- район „Витоша", писма по 
предходното обществено обсъждане, запознати ли сте с тях? (към арх. Русев)

17:57ч. Арх. Русев:

Предишното обществено обсъждане беше прекратено В настоящата дискусия , ще 
може да изразите Вашите възражения и Или предложения, моля da ди изразите.

1?:58ч. г-н Секулов:

Това което виждам в настоящото предложение , което се обсъжда е липсата на 
горнобанския път. каква е причината за повторното провеждане на Общественото 
обсъждане

17:59ч. Арх. Каменов:

Обсъждането беше прекратено поради условията на пандемия и извънредна 
ситуация, при която беше невъзможно завършването w>\ Във връзка с Горнобански 
път Общественото обсъждане се процедира по реда на чл. 12 о т  ЗУЗСО 
задълж ително за терени за озеленяване



18:00ч. г-н Секулов:

Предишния път имаше и друг терен предмет на разработка ?

18:01 ч. Арх. Каменов:

Теренът не е чист о т  Зелена система, не е предвиден за публично озеленяване и за него 
не е следваш да се провежда задължително обществено обсъждане

18:02ч. г-к Секулоз:

СОЗ на минерално находище №77 Княжево, което е включено в прил. .\°2 о т  Закона за 
Водите? На визата не са отбелязани СОЗ и въобще Визата съобразена ли е с тях?

18:03ч. Арх. Каменов:

Както казах съгласувателни процедури с басейнова Дирекция и РИОСВ са след 
издаване на Визата за проектиране.

!8:04ч. г-н Секулов:

Изразявам мнение , че собдажът се намира в СОЗ №77 Княжево и подобен сондаж би 
застрашил водното тяло намиращо се отдолу. Изразявам мнение, че не е разумно да се 
полива с минерална вода. Отправям предложение на основание чл. 77 от ПОР на СОД. 
в случай, че се направи сондаж с находище на ми перат на вода. същата да бъде 
включена в рег истъра на минералните извори и да започне процедура по вписване в 
Държавния регистър.

i 8:05ч. -  Край на обсъждането.

30.07.2020 г.

Главен архитект на Район”Витоша”-СО: арх.Мироелав Ру<



ПРОТОКОЛ

Представяне - обществено обсъждане виза за проектиране на допълнително 
застрояване на съоръжение за захранване на автоматична поливна система -  УПИ 1-за 
парк, кв. 180а. м. Гърдова глава

17:50 - Арх. Каменов открива представянето, обяснява съдържанието на визата и 
нейния обхзат:

Предмет на настоящото представянее Виза за проектиране о т  гл. арх. на СО 
издадена на основание чл. 140, ач.З о т  ЗУТвъв връзка с чл. 41 и чл.42 о т  ЗУТ, чл.47 от  
ЗУТ: (параграф) 2. a?. I о т  ЗУЗСО, чх 12 о т  ЗУЗСО и чл. 19 о т  ЗУЗСО, с обхват : 
Инвестиционно проучване и проектиране на допълвайfo застрояване на съоръжение за 
захранване на автоматизирана поливна система към обект ..Реконструкция на 
трамваен релсов път " в ПИ с идент. 68134.1935.1251, и. ..Кирпушиа", р-н 
..Витоша". След провеждане на общественото обсъждане издадената Виза ще 
подлежи на съгласувателни процедури, о т  съответните структури към МОСВ- 
Касеннова дирекция и РИОСВ. Решенията на компетентните институции ще бъдат 
задължителни и неразделна част о т  евентуатото разрешение за строеж, за 
тграждане на въпросния обект.

Във връзка с Горнобански път -  Общественото обсъждане се процедира по реда на чл. 
12 о т  ЗУЗСО задължително за терени за озеленяване.

!8:00 ч. Арх.Русев даде думата за въпроси на присъстващите.

18:05ч. -  След като няма поставени въпроси арх.Русев ебяви край на 
представянето и припомни датата на заключителната дискусия 30.07.2020 г. от 
17.30 ч.
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Главен архитект ка Район” Витсша”-СО: арх.Мирослав Русев


